

Protokoll fra møte i AU for Nordland SV

Dato: Tirsdag 6.januar 2026

Tid: Kl. 20.30-21.55

Sted: Zoom

Til stede: Reinert Aarseth, Kevin Mediå, Camilla Rostad, Aase Refsnes, Christian Torset, Åshild Pettersen, Ina Nyås Moe (fylkessekretær)

Sak 55/25: Godkjenning av innkalling, sakliste og protokoll

Protokoll fra forrige møte ble sendt per e-post dagen etter møtet og er lagt ut på nettsiden: <https://nordland.sv.no/referater-nordland-sv/>

Forslag til vedtak:

Innkalling, sakliste og protokoll godkjent

Eventuellsaker:

- Planen fremover til årsmøtet så vi vet hva vi skal gjøre
- Diskusjon om PCI-tilbudet i Bodø

Vedtak: Innkalling, sakliste og protokoll godkjent

Sak 56/25: Revidering av retningslinjer for valgprosesser i Nordland SV

Reinert opplyste om at han i sitt forslag til revidering av retningslinjer har tatt med et punkt om at valgkomiteen samhandling med fylkesstyret og et punkt om at valgkomiteen kan fremme egne forslag hvis de får manglende svar fra lokallagene.

Han la også til at valgkomiteen ikke har fått informasjon om at det skal velges revisorer. Han foreslo derfor at alle verv som skal bekles blir spesifisert i instruksen.

Vedtak: AU innstiller på at endringsforslagene bifalles. I tillegg bør vi legge til en liste med alle verv som skal bekles.

Sak 57/25: Revidering av retningslinjer for nominasjonsprosessen og forventninger til kandidatene

Arbeidsgruppa som har jobbet med de to dokumentene har laget et første utkast og ønsker tilbakemelding fra AU.

AU-medlemmene kom med følgende innspill:

- Det er problematisk at kandidatene på den foreløpige lista ikke nummereres. Det gjør at det ikke blir mulig for lokallagene å komme med konkrete endringsforslag i neste runde.
- Reell sjanse til plass vil være fra 1.5.plass og ikke 1.til 4.plass. I dag har vararepresentanten en sentral rolle i fylkestingsgruppa.

- Ettersom mange tar politisk ferie i sommermånedene bør forslagene spilles inn enda tidligere, helst før juni.
- Plasseringen ifm endelig innstilling låser komiteen. Det bør også fremkomme hvem som ikke er spilt inn
- Det koster mye å ha et nominasjonsmøte utenom årsmøte i desember. Budsjett ifm dette må i så fall vedtas av årsmøte
- AU ønsker å få til et spor-endringer-dokument slik at de kan se hva som er endret på siden sist.
- Det er ønskelig at noen fra arbeidsgruppa orienterer AU/evt fylkesstyret muntlig om hvordan gruppa har tenkt rundt de største endringene.
- AU ønsker å presisere at det er AU som skal innstille dokumentet til fylkesstyret, og det er fylkesstyret som gjør den endelige innstillingen før dokumentet sendes videre til årsmøtet.

Vedtak: Fylkessekretær sender innspillene fra AU til arbeidsgruppa.

Sak 58/ 25: Praktiske avklaringer ifm årsmøtet

- A) SVs miljøpolitiske utvalg har ikke råd til å sende noen fysisk til årsmøtet, men kan delta digitalt. Ønsker vi at de deltar digitalt på årsmøtet, eller skal vi heller invitere dem til å holde en innledning for alle medlemmene våre litt senere i år?

Vedtak: SVs miljøpolitiske utvalg inviteres til å holde et digitalt møte for alle medlemmer i stedet for å inviteres til årsmøtet.

- B) Bør fylkeslaget betale egenandelen for observatører til årsmøtet fra steder vi ikke har lokallag? Spesielt ifm de stedene vi ønsker å starte lokallag/satse på lister til lokalvalget.

Vedtak: Kandidatene bør håndplukkes dersom vi skal gjøre dette. Reinert Aarseth og Ina Nyås Moe går gjennom lista medlemmer uten lokallag for å se hvem som kan være aktuelle.

Sak 59/25: Regnskapsavslutning

Økonomiansvarlig Kevin Mediå orienterte om at vi ikke får regnskapsrapporten fra partikontoret før 25.januar. Det er senere enn det vi ønsker.

Christian Torset foreslo at Reinert Aarseth og Kevin Mediå gjør en vurdering på om vi skal gjøre en ny vurdering av regnskapssystemet som vi bruker nå ettersom det har vært mye rot og dyrere enn tidligere. Kevin Mediå foreslo at dette tas opp etter årsmøtet.

Reinert Aarseth tok opp at fylkesstyret må møtes minimum 8 dager før årsmøtet og at regnskapet bør være revidert til da.

Vedtak: AU tar opp tråden rundt en eventuell vurdering av regnskapssystemet etter årsmøtet.

Sak 60/25: Besøk til lokallagenes årsmøter

Fylkessekretær har bedt lokallagene om å komme med dato for årsmøtene og om de evt. ønsker besøk av noen fra fylkesstyret, men har kun fått forespørsel fra Andøy SV og Leirfjord SV. I tillegg har hun fått beskjed om at Narvik har årsmøtet sitt 26 januar via andre kanaler.

Etter en runde i AU har følgende oversikt over tidspunkt for årsmøter og om de ønsker besøk:

- Andøy SV: 1 februar. Har meddelt at de ønsker besøk, men det er nå uklart om de fortsatt ønsker det.
- Narvik SV: 26. januar. Har ikke sendt forespørsel om å få besøk av oss.
- Leirfjord SV: 22 jan. Ønsker besøk av Christian Torset. Torset har ikke mulighet til å besøke.
- Vågan SV: 22. januar. Har ikke meldt at de ønsker besøk.
- Øksnes SV: 24.januar. Christan Torset kommer på besøk.

Christian Torset ønsker å besøke Troms SV sitt årsmøte. Han lurte samtidig på om vi har fått noen tilbakemelding fra fylkeslederne i Troms SV og Finnmark SV på om de kan delta på vårt årsmøte. Fylkessekretær sjekker med fylkessekretæren for Troms SV og Finnmark SV.

Sak 61: Eventuelt

A) Plan for årsmøtejobbing

Aase Refsnes etterlyste planen for forberedelsene til årsmøtet samt møtedatoer for AU og fylkesstyret ifm årsmøtejobbing

Vedtak: Fylkessekretær sender ut planen ifm årsmøtejobbing til AU og sender innkalling til møtene som skal holdes i forkant så fort som mulig.

B) Diskusjon om PCI-tilbudet i Bodø

Det refereres ikke fra denne diskusjonen ettersom det ble diskutert strategi.

Referent: Ina Nyås Moe/fylkessekretær i Nordland SV